
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 1. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 824
Hvad mener ministeren er rimelig normering i forhold antallet af plejehjemsbe-
boer, f.eks. på et plejehjem med 39 beboer, hvor der også er tunge, kræven-
de plejeopgaver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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